

KVM-over-IP™ extenders · matrix system compatible · USB · U2-LAN-04



U2-LAN-04-CPU/CON

U2-LAN-04

With the U2-LAN-04, you can integrate high-speed USB 2.0 into your KVM-over-IP matrix installation and add extensive USB functionality to the ControlCenter-IP or ControlCenter-IP-XS. U2-LAN-04 end devices can be paired with KVM-over-IP extenders and switched synchronously. Alternatively, synchronous switching can also be carried out via IP-Control-API. Device class filtering lets you exclude or block special USB classes via the ControlCenter-IP or ControlCenter-IP-XS.

Note: MatrixGuard not compatible with U2-LAN devices.

SIGNALS

- USB 2.0 with Hi-Speed (separate transmission line, transparent, all USB classes)

TRANSMISSION

- KVM-over-IP™ via IP-based networks (layer 3)
- Transmission distance between two active network components is up to 100 meters over CAT cables

SCOPE OF THE GUARANTEE

- A 2-year, free of charge product guarantee
- Further information on the scope of the guarantee can be found in the guarantee agreement.

U2-LAN-04

Mit dem U2-LAN-04 integrieren Sie High-Speed-USB-2.0 in Ihre KVM-over-IP-Matrix-Installation und ergänzen den ControlCenter-IP oder ControlCenter-IP-XS um weitreichende USB-Funktionalität. Die U2-LAN-04-Endgeräte können mit den KVM-over-IP-Extendern gepaart und synchron geschaltet werden. Alternativ kann die gemeinsame Umschaltung auch über die IP-Control-API erfolgen. Durch das Device-Class-Filtering können über den ControlCenter-IP oder ControlCenter-IP-XS spezielle USB-Klassenausgeschlossen bzw. gesperrt werden.

Hinweis: MatrixGuard nicht kompatibel zu U2-LAN-Geräten.

SIGNALE

- USB 2.0 mit Hi-Speed (separate Übertragungsstrecke, transparent, alle USB-Klassen)

ÜBERTRAGUNG

- KVM-over-IP™ via IP-basierter Standard-Netzwerke (Layer 3)
- Die Übertragungsreichweite zwischen zwei aktiven Netzwerkkomponenten beträgt bis zu 100 m über CAT-Kabel

GARANTIEUMFANG

- 2-jährige kostenlose Produkt-Garantie
- Weitere Informationen zum Garantieumfang finden Sie in der Garantievereinbarung.